FIA Karting 2023 Presentation Dossier
To find out all about the FIA Karting competition in 2023, a comprehensive Presentation Dossier for a wide audience has been produced. 
On the programme, the history of karting since its creation, the list of current F1 drivers trained in this basic discipline, the international bodies, the 2023 FIA Karting sporting season, the calendar, the categories, the FIA Karting Championships, Cups and Trophies, the partners, and the circuits, a real mine of information is available at a glance.
A useful document for competitors as well as fans and partners, to be viewed online and archived, the FIA Karting Presentation Dossier is available at this download link: ...
Dossier de Présentation FIA Karting 2023
Pour tout savoir sur la compétition FIA Karting en 2023, un Dossier de Présentation complet à l’attention d’un large public a été réalisé. 
Au programme, l’histoire du karting depuis sa création, la liste des pilotes de F1 actuels formés dans cette discipline de base, les instances internationales, la saison sportive FIA Karting 2023, son calendrier, ses catégories, les Championnats, Coupes et Trophées FIA Karting, les partenaires, les circuits, c’est une véritable mine d’informations qui est disponible d’un seul coup d’œil.
Document utile aux compétiteurs aussi bien qu’aux passionnés et aux partenaires, à consulter en ligne et à archiver, le Dossier de Présentation FIA Karting est disponible via ce lien de téléchargement : ...
